



# 中國香港小型賽車總會 KARTING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA

Room 1030, Olympic House,  
1 Stadium Path, So Kon Po,  
Causeway Bay, Hong Kong.  
Tel: (852) 2504-8293  
Fax: (852) 2577-8885  
Email: karting@hkolympic.org  
Website: www.karting.org.hk

- Member of the Sports Federation and Olympic Committee of Hong Kong, China (SF&OC)
- Listed as Tier B Sport by Hong Kong Sports Institute (HKSI) under Elite Vote Support Scheme
- Nation Sport Association with Sporting Power of Karting delegated with authority to govern and administer kart competitions in Hong Kong in accordance with the International Sporting Code of the Federation Internationale de l'Automobile

2023年9月13日

## 遴選結果公佈

中國香港小型賽車總會為 2023 - 2024 年度資助的賽事進行遴選，遴選結果如下：

活動 / 比賽主辦機構：全國卡丁車錦標賽

遴選活動 / 比賽：全國卡丁車錦標賽 – 第六站

遴選名額：3 名運動員（排名按英文名稱排序）

	申請人	遴選結果	備註
1	張心瀚	當選	
2			空缺
3			空缺

當選人必須符合並遵守一切有關中國香港小型賽車總會運動員守則及責任的條文。如當選人未能符合並遵守有關要求，本會有權取消相關提名。如當選人自願放棄提名，必須於遴選結果公佈後的三個工作天內以電郵方式通知中國香港小型賽車總會，相關的提名名額將根據遴選結果的優先次序由下一位運動員補上(如適用)。於 2023-2024 年之財政年度結算後，如有足夠資源，中國香港小型賽車總會或會向部分未能當選之運動員發放資助(如適用)，中國香港小型賽車總會擁有最終決定權，敬請留意最新公佈。

如會員對結果有疑問，歡迎致電 2504 8293 向本會秘書處查詢。

中國香港小型賽車總會



# 中國香港小型賽車總會

## KARTING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA

Room 1030, Olympic House,  
1 Stadium Path, So Kon Po,  
Causeway Bay, Hong Kong.  
Tel: (852) 2504-8293  
Fax: (852) 2577-8885  
Email: karting@hkolympic.org  
Website: www.karting.org.hk

- Member of the Sports Federation and Olympic Committee of Hong Kong, China (SF&OC)
- Listed as Tier B Sport by Hong Kong Sports Institute (HKSI) under Elite Vote Support Scheme
- Nation Sport Association with Sporting Power of Karting delegated with authority to govern and administer kart competitions in Hong Kong in accordance with the International Sporting Code of the Federation Internationale de l'Automobile

13 September, 2023

### **Selection Result Announcement**

Under the Selection System of Karting Association of Hong Kong, China, the Association elected the following candidates to be the representative of Hong Kong, China of the mentioned competition below.

**Organizer of Event / Competition :** China National Karting Championship

**Event / Competition of Selection :** CKC – Round 6

**Quota of Selection :** 3 Athletes ( in alphabetical order )

	<b>Candidates</b>	<b>Selection Result</b>	<b>Remark</b>
<b>1</b>	ZHANG Sum Hon	<b>Elected</b>	
<b>2</b>			<b>Vacancy</b>
<b>3</b>			<b>Vacancy</b>

Elected athletes are requested to fulfill all the requirements from Athletes Code of Conducts of Karting Association of Hong Kong, China. Any elected athlete who is unable to fulfill the above requirement, the Association has the right to disqualify the qualification of the mentioned athlete. If elected athlete would like to renounce the qualification of the nomination should notify the Association by email within three working days after the selection result is announced. Vacancy will be replaced by the next candidate following the priority (if applicable). After the fiscal year of 2023-2024, Karting Association of Hong Kong, China may distribute the remaining subvention to part of the athletes who fail to be elected (if applicable). Karting Association of Hong Kong, China reserves all rights and please pay attention to any updated announcements.

Please do not hesitate to contact the secretariat for any inquiry by 2504 8293.

Karting Association of Hong Kong, China